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O systemie no-fault, wynagordzeniach lekarzy i innych 
ważnych kwestiach - Łukasz Jankowski, prezes NRL do 
Będąc Młodym Lekarzem. 

"Najlepiej byłoby, gdyby to decydenci sami przekonywali otoczenie do tego systemu, bo to
przecież Komisja Europejska wskazała krajom członkowskim konieczność wprowadzenia no-fault.
Wobec braku takiej inicjatywy w Polsce, to na nas lekarzach spoczywa obowiązek informowania o
tym, jakie korzyści można odnieść z wprowadzenia systemu no-fault i dyskutowania z
decydentami, by ten system wdrożyć". – Łukasz Jankowski w rozmowie z Będąc Młodym Lekarzem.
 
Więcej w artykule - https://bml.pl/artykuly/medycyna/rozmowa-z-lukaszem-jankowskim-prezesem-
naczelnej-rady-lekarskiej
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